



HONG KONG BAR ASSOCIATION

Secretariat: LG2 Floor, High Court, 38 Queensway, Hong Kong E-mail: info@hkba.org Website: www.hkba.org Telephone: 2869 0210 Fax: 2869 0189

PRESS RELEASE

TO : All Press

DATE : 13 December 2024

NO. OF PAGES : 2 (including cover page)

RE: HONG KONG BAR ASSOCIATION 2024 BEIJING VISIT – MEDIA INVITATION

香港大律師公會 2024 訪京團----傳媒採訪邀請

HONG KONG BAR ASSOCIATION

Hong Kong Bar Association 2024 Beijing Visit-Media Invitation

The Chairman of the Hong Kong Bar Association (HKBA), Victor Dawes SC, will lead a delegation to Beijing from 16 to 18 December, 2024. Visits will be paid to the Hong Kong and Macao Affairs Office of the State Council, Legislative Affairs Commission of the Standing Committee of the National People's Congress, Committee for the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative Region, Ministry of Justice, Ministry of Commerce etc. The delegation look forward to exchanges and discussions on legal issues of mutual interest.

If your media organisation plans to cover the aforesaid activities, please complete the online registration at the below link <u>on or before 15 December 2024</u>.

https://hkba.org/Beijing_2024

The name, title, contact number, WeChat account number (if applicable) of journalists covering the visit including reporters, cameramen or technicians and the name of the media organisation should be provided for future correspondence about any reporting arrangements.

Hong Kong Bar Association 13 December 2024

香港大律師公會 2024 訪京團-----傳媒採訪邀請

香港大律師公會主席杜淦堃資深大律師將於 2024 年 12 月 16 至 18 日,率 領代表團前往北京,到訪包括國務院港澳事務辦公室、全國人大常委會法 工委、香港基本法委員會、司法部、商務部等。代表團期待就相互關心的 法律議題進行交流及討論。

如 貴機構有興趣採訪上述活動,請於 <u>2024 年 12 月 15 日或以前</u>,透過以下連結登記:

https://hkba.org/Beijing_2024

請提供採訪人員,包括記者、攝影師及工程人員等的姓名、職銜、聯絡電話、微信號碼(如適用)及所代表的機構,以便通知採訪安排。

香港大律師公會 2024年12月13日